
“Wat een ontzettende gave dag hebben wij gehad met z´n allen zeg.
Zo gezegend, als ik zie hoe iedereen zijn deel heeft gedaan, voelt dat
voor mij echt als het Lichaam van Christus gezamenlijk in actie! Zo
veel mensen die met oprechte blijdschap rondliepen, zoals het
kidsteam, het cateringsteam en ik doe vast heel veel mensen te kort
door niet te noemen. Maar dit heeft mij zo ontzettend goed gedaan, ik
ben er zo door bemoedigd.” 

Dominique

DE VERHALEN
R e d e m p t i o n  i n  U r d u

Lees de verhalen van het Dreamteam en bekijk wat foto’s van deze
onwaarschijnlijk mooie dag. Waarom ‘onwaarschijnlijk’? Omdat de
organisatie van de dag startte vanuit compassie, maar de Heer zo
overduidelijk veel meer van plan was. 

We wilden onze Pakistaanse familie een dag vol hoop geven. Zo was er
gaaf onderwijs voor de pastors en leiders van deze gemeenschap, een
kidsprogramma, een samenkomst met worship en biryani aan het einde. 

De impact van deze dag bleek dieper, mooier en vergaander dan we
vermoedden. En een klein afdrukje daarvan zijn onderstaande reacties.

“IK BEN ZO GEZEGEND”

FACTS
Naast de ‘normale’ teams was er ook een taxi team die mensen
vanuit heel Nederland naar Amersfoort hielp te komen. Er waren
gasten uit Sneek, Middelburg, Den Helder, Arnhem, Hengelo, Budel,
Amsterdam, Rotterdam, Zeewolde, Harderwijk, Almere, Zwolle,
Zuidwolde, Groningen, Wageningen en meer.

Er waren 56 leiders bij de leadership seminar
In de avonddienst waren er  +/- 175 mensen 

Er werkten zo’n 15 pakistanen mee in de teams.

Tijdens het organiseren van deze samenkomst is er een vriendschap
ontstaan met de Baptistengemeente van Amersfoort, van wie de
zaal huurden.

ONWAARSCHIJNLIJK



“De mensen uit Zeewolde die ik terug heb gebracht naar het AZC in de
middle of nowhere, voor hen was dit echt een enorm hoogtepunt in een
periode vol onzekerheid. In de bus terug, toen ik alleen was, en later in
de kerk toen ik met een paar van jullie aan het napraten was, werd ik
enorm geraakt. God heeft zich vandaag aan heel veel van hen door de
Heilige Geest laten zien en harten met vreugde gevuld. In situaties die
menselijk gezien soms uitzichtloos lijken, is Hij het schijnende licht!
Dingen die wij soms te makkelijk voor lief nemen, zijn voor veel van
deze mensen niet vanzelfsprekend. Het is echt een voorrecht om onze
God in vrijheid te kunnen aanbidden zonder angst te hoeven hebben
voor vervolging, gewoon omdat je Christen bent en Jezus wilt volgen.
Erg humbling om dat op deze manier weer even tot je door te laten
dringen, en erg mooi om je te realiseren dat we door een beetje van
onze tijd praktisch te investeren in deze dag hebben kunnen bijdragen
aan de blijdschap en hoop waarmee vele harten vandaag vervuld zijn ❤
Praise the Lord!

Paul

EENHEID
“Ik heb zelf ervaren wat ik geloof en waar ik voor werk, in mijn werk
en in de kerk: Dat er maar 1 plaats is waar eenheid in diversiteit
mogelijk is en waar gelijkheid niet een leeg hip begrip is maar een
geestelijke waarheid. Samen voor de troon van God, in Woord en
aanbidding. Zo cool🔥”

Anne-Marie

VAN DE STRAAT
“Gisteren ook 3 kinderen van "de straat geplukt " die bij de
buitendeur naar binnen aan het kijken waren. Ik heb ze
uitgenodigd om binnen te komen en Hinriët heeft ze
limonade gegeven. Ze vonden het erg mooi binnen. Ik heb
ze uitgenodigd voor de kinderkerk, gezegd dat ze dat wel
even thuis moesten vragen, tot mijn verbazing kwamen ze
weer terug dat het mocht. Marina heeft dit super opgepakt.
Van 2 kinderen ook de 1 van de ouders gesproken. Die
vonden dit wel heel bijzonder. Ze bedankte voor de
gastvrijheid. We hebben ze natuurlijk voor de kerk
uitgenodigd! Meer van Jezus 🙌

Fiona

HUMBLING

“Wat mij vooral opviel was de saamhorigheid de verbinding onderling,

van koster tot kok en alles daar tussenin😇”   Jantine

#redemptionforall



Redemption DNA
In een katholiek kerkgebouw, waar de Baptisten hun gemeente
hebben, gehuurd door ons... waar in Urdu werd gezongen, begeleid
door een Nederlands worshipteam. Waar het iet wat chaotisch eruit
ziet, maar íedereen graag bij wil zijn! Waar Gods aanwezigheid zo
voelbaar was. Dat is het DNA van Redemption Church. 

Pastor Joshua
Luister de preek Reach Forward (zondag in Rotterdamdam en
Hellevoetsluis)

HUILEN
In de auto had ik ook een vrouw mee die gevlucht is
zonder haar man en drie kinderen om het feit dat ze
christen zijn. Haar asiel in Italie is afgewezen, ze is
depressief en hier 3 weken geleden gekomen, via ter
apel zit ze nu in Hengelo, hier is ze tot gisteren haar
kamer (uit angst voor moslims) nog niet uit geweest.
In de auto heeft ze haar verhaal gedaan en hebben we
samen gehuild en gebeden! 

Er reed ook een pastor mee, 3de generatie pastor en
hij heeft deze dag als zo bijzonder ervaren, hij heeft
van Pastor Marcel dingen over Genade geleerd die hij
nog nooit had gehoord. Hij is zo dankbaar. Heeft me
wel 100 x bedankt.

Dominique

#redemptionforall



Het onderwijs van pastor Marcel over het Evangelie van Genade heeft
een grote impact. Velen van ons ervoeren geestelijke verfrissing en
kregen helder zicht voor de uitdagende tijd waarin velen van ons zitten.
We zien een verschuiving bij de mensen die erbij waren. We zien dat ze
een nieuwe richting vinden in hun geestelijke wandel: het omarmen van
de genade van Christus - Het echt verlost zijn van schuldgevoel en in
plaats daarvan een sterk gevoel van intimiteit. 

EENHEID
Met Pakistaanse christenen in een Nederlandse kerk lijkt de kloof
tussen de Pakistaanse en Nederlandse gemeenschap kleiner te
worden. Er is een groeiend gevoel van eenheid in Christus, waarbij
velen de cruciale rol van Anson en zijn familie erkennen. 

Anson: “Het is niet mijn bedoeling om in Nederland een aparte Urdu-
kerk te starten, maar om samen te werken met Redemption Church.
Mijn innerlijke overtuiging is dat God mij hier heeft gebracht met een
visie om Zijn koninkrijk uit te breiden en de Pakistaanse en
Nederlands kerk te verenigen voor wederzijdse goedheid en een
gezamelijke groei!”

LEVENSVERANDEREND

Het onderwijs van pastor Marcel, tijdens de leadership
sessions, heeft levensveranderende inzichten met zich
meegebracht. De aanwezige leiders hebben een dieper
besef gekregen van Gods liefde - de breedte, de hoogte en
de diepte ervan. De samenkomst in de avond had - door de
combinatie met dit onderwijs en de worship - een diepe
impact op de aanwezigen. Het onderwijs heeft wortel
geschoten in de harten, veroorzaakt vernieuwd geloof en
een nieuwe zalving voor dat wat komen gaat.

GROTE IMPACT

De sessies en samenkomst zijn opgenomen. 

Binnenkort zullen ze beschikbaar zijn!

ZO ERVOEREN DE PAKISTANEN HET:


